
Zápisnica zo 4. zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 

24.3.2023 o 17: 00 hod. v zasadačke Obecného úradu vo Dvorci  

  

Prítomní podľa prezenčnej listiny  : 

Ospravedlnení : Ing. Miroslav Kubica- kontrolór obce 

                              Marián Broniš- poslanec OZ 

Starostka obce Dvorec predniesla návrh programu zasadnutia OZ :  

1/ Otvorenie zasadnutia  

2/ Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3/ Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia. 

4/ Žiadosť Šimona Chromeka o územnoplánovaciu informáciu na účely 

rozdelenia pozemku č. 492/5 určeného na výstavbu podľa predloženého 

GEOMETRICKÉHO PLÁNU na oddelenie pozemku 492/23 ,  č. GP  43151736-

10/23 

5/ Návrh o zmene otváracích hodín v miestnej knižnici .  

6/ Žiadosť o možnosť dodávky vody pri jej  výmene v rámci údržby požiarnickej 

cisterny pre p.Karola  Baláža na poľnohospodárske účely . 

7/ Žiadosť Ing.  Evy Srncovej o odoslanie listu k projektu č. 072TN130044 

,,Výstavba chodníka v obci .´´ 

8/ Plán spoločenských akcií na rok 2023  

9/ Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

10/ Návrh plánu kontrolnej činnosti 

11/ Diskusia  

12/ Návrh uznesenia  

13 / Záver  

 

 

 



 

K bodu č.1 – Otvorenie zasadnutia :   

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  otvorila starostka obce Ing. Janka Polušinová . 

Na úvod privítala prítomných poslancov a občanov obce . Následne ospravedlnila 

hlavného kontrolóra Ing. Miroslava Kubicu a poslanca obecného zastupiteľstva 

Mariána Broniša z neúčasti na zasadnutí .  

 

K bodu č. 2 – Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice :  

 

Starostka obce navrhla za zapisovateľa Gabrielu Štefánik a za overovateľov zápisnice 

pána Antona Ďurmeka  a pána Dominika Chromeka . Starostka obce skonštatovala , 

že obecné zastupiteľstvo je uznášania schopné .  

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Hlasovali ZA : 4 – Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1 - Marián Broniš  

 

 



 

K bodu č . 3 -  Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia:  

Program na 4.zasadnutie Obecného zastupiteľstva bol doručený všetkým poslancom, 

taktiež  bol zverejnený na informačnej tabuli pred Coop Jednota a na internetovej 

stránke www.obecdvorec.sk. Starostka Ing. Janka Polušinová prečítala 13.bodový  

program, ktorý predložila na schválenie poslancom. 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje program zasadnutia OZ tak , ako bol navrhnutý starostkou obce 

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 4 - Žiadosť Šimona Chromeka o územnoplánovaciu informáciu na účely 

rozdelenia pozemku č. 492/5 určeného na výstavbu podľa predloženého 

GEOMETRICKÉHO PLÁNU na oddelenie pozemku 492/23 ,  č. GP  43151736-10/23 

 

Starostka obce predniesla pred poslancov územnoplánovaciu informáciu, že pán 

Šimon Chromek by chcel rozdeliť svoj pozemok na ktorom má postavenú stavbu .Je to 

pozemok , ktorý má 1024 m2 a chce z pozemku  odčleniť tú časť pozemku , ktorá 

bude samostatný dvor. Od kanála po jeho stavbu  bude jeden pozemok a tam kde má 

stavbu bude druhý pozemok . Tým , že bolo vydané stavebné povolenie pozemok je 

určený na výstavbu . A  pán Chromek si chce iba oddeliť pozemok od zastavanej 

plochy . Starostka obce dala k nahliadnutiu poslancom obecného zastupiteľstva 

GEOMETRICKÝ PLÁN .  Na základe toho dala starostka obce hlasovať poslancom 

obecného zastupiteľstva za uvedený návrh.  

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje Žiadosť Šimona Chromeka o územnoplánovaciu informáciu na účely 

rozdelenia pozemku č. 492/5 určeného na výstavbu podľa predloženého 

GEOMETRICKÉHO PLÁNU na oddelenie pozemku 492/23 ,  č. GP  43151736-10/23 

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



K bodu č. 5 – Návrh o zmene otváracích hodín v miestnej knižnici  

 

Starostka obce predniesla pred poslancov Návrh o zmene otváracích hodín v miestnej 

knižnici . Nakoľko otváracie hodiny boli každú sobotu od 16:00 do 18:00 . A v obci 

máme štyroch čitateľov . Starostka obce navrhla poslancom , že miestna knižnica 

bude otvorená každý štvrtok od 8:00 do 17:00 hodiny. Starostka obce podotkla , že 

informáciu o zmene hodín  budeme posielať          e-mailom a taktiež bude zverejnená 

na informačnej tabuli obce . A následne dala hlasovať za návrh .  

 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje Návrh o zmene otváracích hodín v miestnej knižnici 

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



K bodu č. 6 - Žiadosť o možnosť dodávky vody pri jej  výmene v rámci údržby 

požiarnickej cisterny pre p.Karola  Baláža na poľnohospodárske účely  

 

Pán Karol Baláž priniesol na obecný úrad žiadosť o možnosť dodávky pri jej výmene 

v rámci údržby požiarnickej cisterny do jeho zbernej nádoby na pozemku č. 236 , 

ktorú využije na poľnohospodárske účely . Túto žiadosť dal z dôvodu , že obec to 

nebude stáť žiadne finančné prostriedky a jemu to pomôže v poľnohospodárskom 

podnikaní .Starostka obce predniesla pred poslancov , že ide o to keď máme 

požiarnické auto s cisternou na pitnú vodu , voda sa musí v určitých intervaloch 

vymieňať  . Obec môže vodu vypustiť aj do potoka ale nakoľko to pomôže na dobrú 

vec, žiadosť o možnosť od p. Baláža prijala a následne dala hlasovať poslancom 

obecného zastupiteľstva .   

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje Žiadosť o možnosť dodávky vody pri jej  výmene v rámci údržby 

požiarnickej cisterny pre p.Karola  Baláža na poľnohospodárske účely 

 

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



K bodu č. 7 - Žiadosť Ing.  Evy Srncovej o odoslanie listu k projektu č. 

072TN130044 ,,Výstavba chodníka v obci .´´ 

 

Starostka obce predniesla poslancom a občanom obce , že na Sliezskej osade sa robil 

chodník a bola tam prisľúbená dotácia z PPA ( Pôdohospodárska platobná agentúra 

Bratislava ) vo výške 76 000 EUR . Chodník bol ukončený minulý rok a skolaudovaný 

bol tento rok 2023 vo Februári . Minulý rok v lete bola na chodník kontrola z PPA 

Trenčín. Našli veľa nedostatkov a urobili z toho záznam na 49 strán . Následne tieto 

záznamy poslali do Bratislavy a zo sľúbených dotačných peňazí 76 000 EUR nám 

18 000 EUR strhli . 18 000 EUR bude obec splácať  ako úver . Novozvolená starostka aj 

s poslancom Antonom Ďurmekom boli v Trenčíne na PPA a boli informovaní 

o priebehu kontroly, aj o dôvodoch prečo bola znížená pôvodná výška dotácie . 

Vzhľadom na nedostatky, ktoré nám kontrolný orgán vytýkal, písali list na PPA 

a vysvetľovali , že keď sa aj našli nejaké nedostatky , nebolo to úmyselné a chodník 

slúži a plní svoje účely . Vzhľadom k tomu , že sme malá obec rozpočet nám 

nedovoľuje splácať úver 18 000 EUR a zabrzdia rozvoj a chod obce . PPA nám 

odvolanie zamietli a trvajú na znížení dotácie. Bývala starostka obce Ing. Eva Srncová 

poslala do obecného e- mailu sťažnosť na priebeh kontroly zo strany PPA a žiadosť 

o odoslanie listu do PPA  v mene novej starostky Ing. Janky Polušinovej na 

neprimerané dlhé obdobie posudzovania projektu 072TN130044 ,, Výstavba chodníka 

v obci Dvorec . ´´ Nakoľko už je fyzická osoba a nikto by sa  údajne jej listom 

nezaoberal, tak žiada aby sa na jej sťažnosť podpísala nová starostka.  Terajšia 

starostka obce prečítala poslancom a občanom list od Ing. Evy Srncovej . Následne 

dala starostka obce hlasovať poslancom či sú zato aby sa list-sťažnosť Ing.  Evy 

Srncovej odoslala na PPA Bratislava.  

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

 

Neschvaľuje odoslanie listu – sťažnosti - k projektu  

č. 072TN130044 ,, Výstavba chodníka v obci ´´. 

 

Hlasovali ZA :  3- Anton Ďurmek ,Peter Filo ,Dominik Chromek ,  

Hlasovali Proti : 0 

Zdržali sa : 1 - Ing. Dominik Mokrý  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

K bodu č. 8 -  Plán spoločenských akcií na rok 2023 

Do programu sa dal plán spoločenských na rok 2023 . Starostka obce navrhla , Deň 

matiek , deň učiteľov, medzinárodný deň detí  v lete by mohli byť turnaje vo futbale 

alebo v pingpongu . Občania na zastupiteľstve chcú aby sa urobila spoločná akcia 

stavanie Mája . Starostka obce navrhla aby sa dohodli občania aké chcú akcie nakoľko 

poslanci obecného zastupiteľstva nie sú kultúrni referenti, aby vypĺňali program 

občanov ale majú občanov počúvať, akoby sa chceli zabaviť a k tomu im pomôcť . 

K dispozícii je za Obecným úradom altánok , malé ihrisko , betónová plocha, ďalej 

máme veľké futbalové ihrisko, na ktorom sa dá urobiť športová akcia alebo 

požiarnická súťaž . Starostka obce dala priestor občanom obce čo by chceli v obci 

usporiadať . Občan obce J.M.  predniesol návrh , že by chceli aby sa začal v obci opäť 

hrávať futbal,  na ktorý starostka obce povedala , že oficiálna súťaž sa v obci 

momentálne nebude hrať . K dispozícií je ihrisko , ktoré treba udržiavať , kosiť, taktiež 

sú k dispozícií kabíny a cvičiace stroje . Všetky predpoklady na vznik a rozvíjanie 

futbalu obec má a občania to všetko majú k dispozícii, len treba prejaviť záujem od 

občacov a ich detí. Pokiaľ obec nebude vidieť , že je záujem o futbal zo strany detí 

alebo občanov, tak  sa oficiálne nebude obnovovať súťaž . Do budúceho 

zastupiteľstva sa majú občania vyjadriť aké spoločenské akcie by chceli mať . Prvá 

spoločenská akcia bude stavanie mája - 1.Máj . Starostka obce navrhla  za garantov 

akcie Petra Filu a Antona Ďurmeka   

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje návrh na garantov Petra Filu a Antona Ďurmeka k akcii 1.Máj  

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

K bodu č.9  Správa o kontrolnej činnosti za rok 2022 

Hlavný kontrolór Ing. Miroslav Kubica zaslal na Ocú správu o kontrolnej činnosti , kde 

kontroloval evidenciu a oprávnenosť čerpania výdavkov rozpočtu na cestovné za rok 

2021 . Kontroloval či sú cestovné náhrady v súlade so zákonom o cestovných 

náhradách , o finančnej kontrole a audite o účtovníctve . Kontrola bola zameraná na 

evidenciu vydaných a zúčtovaných cestovných príkazov ich formálnu a obsahovú 

stránku , termínov predloženia zamestnancom a vyplatenia náhrad  

zamestnávateľom.  Obec má k uvedenému zákonu vydaný interný predpis, kde sú 

uvedené bližšie podmienky pri povoľovaní a zúčtovaní cestovných výdavkov .  

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Berie na vedomie  

Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

 

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

K bodu č. 10 Návrh plánu kontrolnej činnosti 

Starostka obce predniesla pred poslancov Návrh plánu kontrolnej činnosti Hlavného 

kontrolóra na I. polrok 2023 .  

Kde navrhuje :  

A -  Kontrolná činnosť v súlade s ustanovením §18 d ods. 1 zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov .  

1-Kontrola všeobecne záväzných nariadení obce , ktorých prijatie ustanovuje vyššia 

právna norma  

B – Mimoriadne kontroly v súlade s § 18f ods. 1 písm. h) zákona č.369/1990 Zb. budú 

vykonané na požiadanie OZ a starostu obce .  

C – Výkon ostatnej kontrolnej činnosti  

1- Vypracovanie správy o kontrolnej činnosti za rok 2022 



2- Spracovanie stanoviska k Záverečnému účtu obce za rok 2022 

3- Vypracovanie návrhu plánu kontrolnej činnosti na II. Polrok 2023 

Termín : podľa programu rokovania OZ  

D – Výkon ostatnej činnosti  

Účasť na rokovaniach orgánov obce .  

Starostka obce dala následne hlasovať Obecné zastupiteľstvo za Návrh plánu 

kontrolnej činnosti na I. polrok 2023. 

 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje Návrh plánu kontrolnej činnosti Hlavného kontrolóra na I. polrok 2023  

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

 

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



K bodu č. 11 Diskusia  

K bodu č.11-1a) Návrh na obstarávanie ÚPN – obce – b) Poverenie starostky obce na 

začatie výberu odborne spôsobilej osoby na obstarávanie ÚPD  

a) Starostka obce začala diskusiou , že za posledné týždne bolo veľa vecí , ktoré sa 

týkali územno- plánovacej informácie . Nakoľko naša obec nemá územný plán dalo sa 

preveriť odborníkom – mediátorom z Ministerstva spravodlivosti či naša obec by mala 

alebo nemala  mať územný plán . Jednoznačne nám odporučil , že naša obec 

potrebuje mať vypracovaný územný plán . Územný plán slúži na to, aby ľudia vedeli, 

kde a čo možno stavať. Úrady môžu povoliť len takú stavbu, ktorá je v súlade s 

územným plánom a za podmienok, ktoré sú dané územným plánom. Územný plán 

obce resp. mesta schvaľuje obecné resp. miestne zastupiteľstvo, ktorého poslanci sú 

za územný plán zodpovední. Územný plán obce je uložený na každom stavebnom 

úrade a musí byť každému sprístupnený. Keďže územný plán schvaľujú poslanci 

formou všeobecne záväzného nariadenia (VZN), musí byť tiež zverejnený ako každé 

VZN. Takýto Územný plán stojí cca 10 000 EUR . Na budúci rok vchádza do platnosti 

nový zákon, kde obce aj keď nemajú nad 2000 obyvateľov ale majú rozsiahlu bytovú 

výstavbu , čo sa týka našej obce už budú musieť mať uzemný plán .  Starostka obce 

dala poslancom hlasovať za návrh na obstarávanie ÚPN – obce .  

 

a) Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje Návrh na obstarávanie ÚPN – obce  

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0   

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



K boduč.11– 1b) Poverenie starostky obce na začatie výberu odborne spôsobilej 

osoby na obstarávanie ÚPD 

Poslanci obecného zastupiteľstva následne poverili starostku obce aby začala výber 

odborne spôsobilej osoby na obstarávanie územného plánu obce.  

 

b)Obecné zastupiteľstvo  Dvorec  

Poveruje starostku obce  na začatie výberu odborne spôsobilej osoby na obstarávanie 

ÚPD .  

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



K bodu č . 11 – 2 Diskusia  

V ďalšom bode diskusie sa riešilo detské ihrisko na Sliezskej osade , kde sa občania 

chcú dopracovať k zlepšeniu ihriska aby sa mohlo na plno využívať . Nakoľko je 

momentálne ihrisko v zlom stave . Občianka Sliezskej osady pani Zuzana O. 

požiadala starostku obce aby sa našlo nejaké riešenie a ihrisko sa nepresúvalo ,  

nakoľko majú v Sliezskej osade veľa detí , ktoré ihrisko využívajú  . Pani Zuzana O. 

predniesla pred starostku obce a obecné zastupiteľstvo dva návrhy spevniť breh 

kde je navážka alebo ihrisko o pár metrov posunúť . Starostka obce sa k detskému 

ihrisku vyjadrila , že doteraz stálo obec 10 000 EUR a je momentálne v takom 

stave , že by sa malo okamžite  opáskovať a dať Zákaz vstupu . Ihrisko je v zlom 

stave : spadnutý plot , detská húpačka je prepadnutá (1stlpik) . Zákaz vstupu na 

ihrisko bol ale niekto z obyvateľov zákaz strhol . Teraz je návšteva ihriska na 

vlastné riziko . Čo môže urobiť obec je , že sa pre ihrisko nájde iná vhodná lokalita 

a presťahuje ho alebo spevniť breh ale spevniť breh tak ako sa robí regulácia 

potoka dať kamene a zabetónovať . Aby sa breh nezosúval a mohol sa tam vrátiť 

plot . Následne zavolať kontrolórov ihrísk aby nám dali certifikát a detské ihrisko 

sa mohlo naplno využívať . Občania Sliezskej osady sú ochotní osobne pomôcť . 

Obec keď bude mať peniaze, pretože má momentálne obmedzený režim, môže 

zaplatiť materiál, ale prácu nie . Poslanec Peter Filo povedal , že teraz je na prvom 

mieste zaplatiť kamene , pretože pokiaľ sa neurobí breh tak to nemá žiaden 

význam . Starostka obce povedala , že treba urobiť také riešenie aby to 

vyhovovalo bezpečnosti a mohlo sa ihrisko spustiť .  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



K bodu č. 11 – 3 Diskusia  

Poslanec Ing. Dominik Mokrý sa informoval u lokálneho promotéra RadioNet 

aké by boli možnosti , keby sme chceli v obci vyriešiť lepšie internetové 

pripojenie . Obecné zastupiteľstvo to zobralo na vedomie .  

 

K bodu č. 12 – Návrh uznesenia  

Obecné zastupiteľstvo v Dvorci schvaľuje návrhy uznesení, tak ako boli navrhnuté 

starostkou obce. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo Dvorec  

Schvaľuje návrhy uznesení, tak ako boli navrhnuté starostkou obce. 

Hlasovali ZA : 4 –Anton Ďurmek ,Peter Filo , Dominik Chromek , Ing. Dominik Mokrý ,  

Hlasovali Proti : 0  

Zdržali SA : 0  

Neprítomný : 1- Marián Broniš  

 

K bodu č. 13 – Záver  

V závere zasadnutia starostka obce poďakovala poslancom obecného 

zastupiteľstva , prítomným obyvateľom obce a  zasadnutie vyhlásila za 

ukončené o 19:00 hod . 

 

Poslanci OZ Dvorec  Neprítomní 

poslanci 

Hlasovali 

ZA 

Hlasovali  

PROTI 

ZDRŽALI 

SA 

1.Anton Ďurmek          

2.Peter Filo          

3.Dominik Chromek          

4.Ing . Dominik Mokrý         

5. Marián Broniš  Neprítomný  Neprítomný       Neprítomný                  Neprítomný 



V Dvorci 24.03.2023 

Zápisnicu vyhotovila: Gabriela Štefánik ............................................ 

Overovatelia: Anton Ďurmek   ............................................ 

Dominik Chromek   ........................................... 

Starostka obce: Ing. Janka Polušinová........................................... 

 


